
From: Wanders, Liesje
Sent: woensdag 19 februari 2020 08:27:31
To: Gemeentehuis
Cc:
Subject: Art. 42 vragen CDA inzake oud papier
Attachments: art. 42 vragen CDA inzake oud papier.pdf

Aan het college
 
Bijgaand tre� u aan een serie schri�elijke vragen (ex ar�kel 42 RvO) van het CDA inzake oud papier. Conform het RvO dient het college de vragen
binnen een termijn van 30 dagen te beantwoorden (uiterlijk 20 maart a.s.).
 
Met vriendelijke groet,
 
Liesje Wanders | Raadsadviseur | Gemeente Woerden
Postbus 45, 3440 AA Woerden | Blekerijlaan 14, 3447 GR Woerden
T 0348 -428679 |E wanders.l@woerden.nl | raadsgriffie@woerden.nl
W gemeenteraad.woerden.nl
 
Wilt u op de hoogte blijven van het werk van de gemeenteraad? Meld u dan aan voor de nieuwsbrief.
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Artikel 42 vragen 

 
                          Stand van zaken van huis aan huis ophalen oud papier 
 

In onze gemeente werken wij op een aantal locaties  met verenigingen samen om oud papier op te 

halen. Wij faciliteren deze verenigingen door het beschikbaar stellen van materieel en samen met de 

lokale vrijwilligers wordt het papier opgehaald. Ze ontvangen hiervoor een vaste vergoeding per ton 

ingezameld papier en dit wordt afgevoerd door de gemeente via de AVU. Berichtgeving in de media laat 

weten dat de oud papier markt aan het veranderen is.  China, een grote papier afnemer wil het 

importeren van oud papier(en plastic) afbouwen met als reden dat de kwaliteit van de geleverde 

materialen onvoldoende is. Zo zijn er nog wel andere landen waar export mogelijk is maar ook deze 

beginnen minder interesse te tonen. Het gevolg hiervan is dat opbrengst prijzen voor oud papier en 

plastic kelderen. Ook kregen we via berichtgeving te horen dat de Gemeente Woerden  het inzamelen 

van oud papier/karton afkomstig van bedrijven al aan banden heeft gelegd. Dit zou per 2021 gaan 

gelden maar is nu al ingesteld. 

 

1. Is de gemeente Woerden bekend met de berichtgeving over de afnemende vraag voor papier en 

plastic?  En zo ja, waar merken we dit aan? 

2. Wat zijn de kosten die de gemeente bespaart doordat vrijwilligers het oud papier ophalen? 

3. Welke vergoeding staat hier tegenover voor het opgehaalde papier? Is dit een vaste 

vergoeding? 

4. Kan de gemeente de vaste vergoeding  per ton opgehaald papier blijven garanderen aan de 

verenigingen die mee helpen aan het ophalen van oud papier? 

5. Kan de veranderende oud papier- en plasticmarkt  effect hebben van ons 

afvalscheidingssysteem?  Zo ja, welke? 

6. Is de mogelijkheid aanwezig dat door het aan banden leggen van papier inzamelen van 

bedrijven door de gemeente  er weer meer papier bij het restafval aangeboden gaat worden? 

En zo ja hoe gaat de gemeente dit voorkomen? 

 

 

Namens de CDA-fractie,  

 

John Boere 
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